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Zápisnica  

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 16.9.2020 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Zálesí. 
  

 

Zasadnutie OZ oficiálne otvoril o 18:10 starosta obce Zálesie Ing. Marián Perger. Pán starosta 

privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 6. Upozornil prítomných, že zo 

zasadnutia sa vyhotovuje zvukový záznam a video prenos. Oboznámil prítomných 

s programom OZ. 

         

Program:          

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Informácie starostu obce 

5. Námety a pripomienky občanov 

6. Interpelácie poslancov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

8. Plnenie rozpočtu obce za I. polrok 2020  

9. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020  

10. Správa nezávislého audítora za rok 2019  

11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2020  

12. Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za 1. polrok 2020  

13. Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr za 1. polrok 

2020  

14. Darovacia zmluva na pozemok pod ulicou Fulova  

15. Príspevok do Školského klubu detí v Ivanke pri Dunaji na šk. rok 2020/2021  

16. Výzva na prípravu rozpočtu na rok 2021  

17. Zámer prípravy verejnej obchodnej súťaže na kúpu pozemku na základnú školu 

18. Zámer výstavby nového obecného úradu 

19. Zámer na obstaranie kontajnerového archívu prenájmom 

20. Rôzne 

21. Záver 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská navrhla doplniť bod č. 20 Dotácie obce, bod č. 21 

Reorganizácia komisií a bod č. 22 Plat starostu.  

 

Upravený program bol nasledovný:  

 

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Informácie starostu obce 

5. Námety a pripomienky občanov 
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6. Interpelácie poslancov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

8. Plnenie rozpočtu obce za I. polrok 2020  

9. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020  

10. Správa nezávislého audítora za rok 2019  

11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2020  

12. Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za 1. polrok 2020  

13. Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr za 1. polrok 

2020  

14. Darovacia zmluva na pozemok pod ulicou Fulova  

15. Príspevok do Školského klubu detí v Ivanke pri Dunaji na šk. rok 2020/2021  

16. Výzva na prípravu rozpočtu na rok 2021  

17. Zámer prípravy verejnej obchodnej súťaže na kúpu pozemku na základnú školu 

18. Zámer výstavby nového obecného úradu 

19. Zámer na obstaranie kontajnerového archívu prenájmom 

20.  Dotácie obce 

21. Reorganizácia komisií 

22. Plat starostu 

23. Rôzne 

24. Záver 

 

 

Upravený  program bol jednohlasne poslancami schválený. 

 

UZNESENIE č. 234/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje doplnený program rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 234/09/2020 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod. č. 1 Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

 

Za overovateľov navrhol pán starosta Ing. Patrika Vaška a Ing. Mariana Sollára. Za 

zapisovateľa určil  Silviu Seleckú. 

 

UZNESENIE č. 235/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: Ing. Patrik Vaško, Ing. Marian Sollár. 

 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 
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Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 235/09/2020 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

 

Bod č. 2 Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie pán starosta navrhol p. RNDr. Viliama Páleníka PhD., p. Petra Milka 

a p. Bc. Martinu Dobrovodskú.  

 

UZNESENIE č. 236/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: RNDr. Viliam Páleník PhD., Peter Milko, Bc. 

Martina Dobrovodská. 

 

Za:   6     Proti: 0   Zdržal sa:       0         poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 236/09/2020 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení 

 

Pán starosta vyzval pani kontrolórku JUDr. Michaelu Biharyovú, aby podala správu o kontrole 

plnenia uznesení.  

 

Pani kontrolórka informovala, že prehľad s plnením uznesení z posledného zastupiteľstva 

doplnený o uznesenia z predošlého zastupiteľstva poslala poslancom. Pán poslanec Milko sa 

pýtal na nesplnené uznesenia. Pani kontrolórka eviduje jedno nesplnené uznesenie zo 

zasadnutia konaného v máji a to 211/05/2020 o zabezpečení troch cenových ponúk na 

vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu ciest a chodníkov. Z posledného 

zastupiteľstva sú uznesenia v štádiu riešenia. Pán poslanec Milko predložil návrh uznesenia 

v znení v bode B a prečítal dôvodu správu, v ktorej uviedol potrebu tvorby rozpočtu na plnenie 

predvolebného sľubu občanom o zlepšení infraštruktúry v obci.  

 

Pán starosta informoval poslancov, aby sa vyjadrili k plánu rekonštrukcií, ktorý im poslal 

a určili priority vzhľadom na obmedzený rozpočet. Myslí si, že robenie cenových ponúk 

vyťažuje obecný úrad, ktorý už má aj tak dosť povinností. Pán poslanec Klimo si nie je vedomý, 

že by obecný úrad robil dáku kalkuláciu. Pán starosta spomenul ponuku na rekonštrukciu 

Poľnej ul., kde sa pôvodná cena 6 tis. EUR po detailnejšom pozretí zvýšila na 30 tis. EUR. 

V obci je veľké množstvo problémov a tvorba cenových ponúk ku každému by vyžadovalo 

jedného človeka na niekoľko mesiacov. Preto navrhuje, aby sa vybrali najurgentnejšie potreby 

a tým sme sa venovali. Chýba mu špecifikácia chodníkov, ktorých  sa uznesenie týka.  Pán 

poslanec Milko upozornil, že je presne zadané akých chodníkov sa to týka. Upresnil pre 

občanov, že ide o projektovú dokumentácia a predpokladá, že na obecnom úrade nie je 
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zamestnanec, ktorý by ju spracovával. Prosí starostu, aby si uznesenie ešte raz preštudoval 

a reagoval naň. Pán poslanec Klimo vysvetlil zvýšenie pôvodnej ceny na Poľnú ulicu z dôvodu 

zmeny technológie a pridaním Krížnej ul. V závere vznikne plnohodnotná cesta 

s plnohodnotnou šírkou. Pán poslanec bol pri cenovej ponuke, vytvoril špecifikáciu, 

konzultoval to s výhercom súťaže a spoločne si dohodli technológiu a rozsah. Cena by mala 

byť maximálna a realizáciou sa môže ešte ponížiť. Pán starosta sa myslím, že presne takáto 

situácia môže nastať aj pri ďalších ponukách, ale napriek tomu sa bude tomu venovať.  

 

 

UZNESENIE č. 237/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A) berie na vedomie správu o výsledku kontroly plnenia uznesení zo 16. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Zálesie konaného dňa 17.06.2020. 

B) vyzýva starostu obce, aby naplnil UZN prijaté dňa 13.5.2020 číslo UZN 211/05/2020 

a pripravil tak možnosť pre dobudovanie ciest a chodníkov v obci. 

 

Za:   6     Proti:    0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 237/09/2020 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

Pozn. zapisovateľa: Neprítomný poslanec sa dostavil. 7 prítomných poslancov.   

 

Bod č. 4 Informácie starostu obce 

 

Pán starosta informoval: 

 

Spolu s pánmi poslancami Klimom a Šlachtom urobili výberové konanie na opravu časti cesty 

na Poľnej ulici. Predpokladá, že do konca týždňa sa vybraný dodávateľ vyjadrí ku zmluve 

a následne do týždňa by sa mohlo začať s rekonštrukciou ak by nevznikli vážne problémy. 

 

Pripravujeme sa na súd so spoločnosťou Globe ohľadom kanalizácie, ktorý by mal byť 

v októbri.  

 

SVP sa vyjadrilo k zabratým priestorom našimi obyvateľmi na pozemkoch SVP. Ide o oblasť 

od Dunajskej ul. až po Domky vrátane. Pán starosta verí, že problém týkajúci sa hlavne časti 

od Dunajskej po Korzo sa po 30 rokoch skončí.  

 

Ukončila sa realizácia WiFi4EU a prostriedky z EÚ máme preplatené.  

 

Prebieha inštalácia osvetlenia na Korze, ktorá by mohla byť do konca septembra ukončená.  

 

Obec má vážny problém, na ktorý pán starosta dlho poukazuje. Ide o priestory obecného úradu, 

ktoré neposkytujú bezpečné podmienky na chod a už vôbec nie je počas pandémie Covidu. Tiež 

je potrebná nákladná a časovo náročná oprava elektroinštalácie. Na pracovnej porade preberali 
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tri možné riešenie ako rekonštrukcia priestorov krčmy pod kultúrnym domom, výstavba nového 

obecného úradu alebo zabratie kultúrneho domu ako to bolo pri rekonštrukcii materskej škôlky.  

 

V obci máme tiež problém s nedostačujúcimi priestormi archívu. Okresný úrad Senec a tiež 

úrad v Ivanke pri Dunaji nás vyzýva, aby sme si prevzali spisy z ich archívov. Ide o množstvo 

niekoľkých kubíkov. Spisy máme poukladané aj na podlahe obecného úradu, čím porušujeme 

bezpečnostné a požiarne opatrenia. S poslancami sa pán starosta dohodol na riešení archívu 

prostredníctvom zapožičania kontajnerov spĺňajúcich  podmienky pre archiváciu.  

 

Z dôvodu presunu regionálneho rozvoju z Ministerstva pôdohospodárstva na Ministerstvo 

investícií a regionálneho rozvoja vznikol pri cyklotrase materskej školy časový posun 

s odhadom 4 mesiace. Obec doplnila požadované a čaká na vyjadrenie.  

 

Prebieha príprava dokumentácie pre územné rozhodnutie kanalizácií. Médiami avizované 

možné prostriedky by nám mohli umožniť dobudovať kanalizáciu vo veľkej časti obce.  

 

Tiež sa v obci rieši téma „Tangeta“ – prepojenie D1 a D4. Pán starosta sa zúčastňuje stretnutí. 

Na predposlednom stretnutí vyjadril aj s pánom zastupujúcim starostom Ivanky pri Dunaji, že 

cesta druhu D2 v našom regióne nie je potrebná. Je spísaný protest podpísaný cca 600-700 

občanmi a pán starosta sa k nemu tiež prikláňa. Pán starosta prečítal svoje nesúhlasné 

stanovisko a výzvu od pána zastupujúceho starostu Ivanky pri Dunaji na stretnutie s cieľom 

dosiahnutia spoločného stanoviska. Pán starosta poprosil poslancov o účasť v záležitosti 

tangenty. Pán poslanec Vaško sa pýtal na čas doručenia výzvy na stretnutie, ktoré sa má konať 

v priebehu jedného dvoch dní, čo považuje za šibeničný termín aj keď poslanci majú záujem sa 

zúčastniť. Pán starosta potvrdil termín prijatia výzvy v deň zastupiteľstva a v prípade, že sa 

nemôžu zúčastniť a dôverujú mu, tak on obec zastúpi. Pán poslanec Milko vyjadril názor, že 

tangenta je veľmi dôležitá, ktorá sa ich týka. Podľa neho mala byť tangenta zaradená do 

zasadnutia OZ a starosta mal pripraviť k tomu materiál. Starosta im k tomu povedal málo 

a považuje to zo strany starostu za podcenenie situácie. Starosta apeloval, že to s poslancami 

riešil na pracovnej porade a predpokladá, že dianie sledujú a majú informácie. Mali by sme sa 

k tomu vyjadriť ešte teraz, kým je to v štádiu štúdie. Pán poslanec Páleník  sa pred rokom 

zúčastňoval rokovaní zastupiteľstva v Ivanke pri Dunaji ako divák, keď sa rokovalo 

o spoločnom školskom obvode a tam už vtedy preberali tangentu. Upozornil na túto závažnú 

tému aj pre Zálesie pána starostu, ktorý mu vtedy povedal, že sa tomu nerozumie, lebo je to 

v inom obvode. Pán starosta vyjadrenie pána poslanca poprel. Bol na stretnutí s predsedom 

stavebnej komisie a už vtedy deklarovali aj ostatní starostovia, že vývoj sa im nepáči a štúdia 

mala byť prepracovaná. Dnes je to stále v štádiu štúdie a preto sa dohodli na spolupráci so 

zastupujúcim starostom Ivanky pri Dunaji. Tiež majú prisľúbenú podporu od pána starostu 

Mostu pri Bratislave a pána starostu Malinova. Pán poslanec Klimo navrhol po ukončení 

zastupiteľstva sa dohodnúť, kto všetko môže na stretnutie ísť a potvrdil, že on sám urobí všetko 

preto, aby tam bol. Pán poslanec Páleník si myslí, že nájsť konsenzus s Ivankou nebude ľahké, 

nakoľko Ivanka  chce aby išla tangenta v oblasti medzi jazerom a Zálesím. Je toho názoru, že 

lepšie bude rokovať s Malinovom a Mostom pri Bratislave. Pán starosta s jeho názorom 

nesúhlasí a vyjadril tak pochopenie pre občanov Ivanky pri Dunaji ako aj občanov Zálesia. 

Nebol by veľmi rád, keby pán poslanec Páleník prezentoval na  stretnutí s poslancami z Ivanky 

pri Dunaji názor, že tangenta má viesť medzi jazerom a Ivankou. Pán poslanec Milko nato 

reagoval, že ak by zastupiteľstvo odsúhlasilo spoločné stanovisko a OZ malo tangentu 

v programe,  pán Páleník by na vyššie uvedené vyjadrenie nemal mandát. Pani poslankyňa 
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Dobrovodská informovala, že o stretnutí s BSK ku štúdií, ktoré sa konalo 18.8.2020sa 

dozvedela od občanov Zálesia a nie od starostu. Išla na stretnutie z vlastnej iniciatívy, aby 

vedela o čo ide. Do mesiaca od stretnutia mala dať obec vyjadrenie a k tejto téme sa starosta 

rozprával s poslancami prvýkrát na pracovnej porade, ktorá bola pred dvoma týždňami a sľúbil 

poslancom, že dohodne termín v Ivanke, tak aby to poslancom vyhovovalo. Až dnes sa 

dozvedeli, že termín je zajtra alebo pozajtra. Informovala o rôznych  záujmoch obcí v súvislosti 

s tangentou. Súhlasí so stretnutím s Ivankou a dali spoločné stanovisko. Starosta doplnil, že 

v čase keď prišla pozvánka na stretnutie s BSK, o ktorom sa pani poslankyňa dozvedela od 

občanov, bol na dovolenke.  

 

 

UZNESENIE č. 238/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informácie starostu obce.  

 

Za:   7  Proti:   0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod č. 5 Námietky a pripomienky občanov  

 

Pani Žišková potvrdila záujem zo strany starostu riešiť záležitosť s tangentou. Občania boli na 

stretnutí s poslancami z Ivanky pri Dunaji.  

 

Pani Sámelovú zaujímalo prečo proces ohľadom rekonštrukcie Poľnej trvá jeden a pol mesiaca. 

Informovala sa na termín realizácie a či budú občania pred realizáciou informovaní. Starosta 

potvrdil, že čakáme na vyjadrenie od dodávateľa ku zmluve, ktorú sme im zaslali. Dodávateľ 

deklaruje realizovať stavbu do 7 dní od podpisu zmluvy. Pán poslanec Klimo doplnil, že do 

podmienok realizácie pre dodávateľa uviedli zachovanie prejazdnosti ulice. Pán starosta ešte 

doplnil, že občania budú vopred informovaní.  

 

Pán Páleník sa chcel informovať o postrekoch, ku ktorým nedostali vopred informáciu kedy 

a s čím sa bude postrekovať. Navrhuje urobiť poriadok so subjektami, ktoré postreky 

vykonávajú, aby nedošlo k nešťastiu. Pán starosta vysvetlil, že informácie o postreku máme 

vopred a uverejňujeme ich na stránke obce a Facebooku. Pre dôchodcov bude obec posielať 

sms s upozornením, aby si pozreli bližšie informácie na stránke obce.  

 

Pán z publika, ktorý je včelárom sa pýtal na možné „páky“ obce čo sa týka postrekov. Pán 

starosta potvrdil, že nemá prakticky žiadne, ale na stretnutí s kompetentným žiadal 

o upozornenie vopred. Tiež navrhol pánovi, aby sa priamo nakontaktoval na realizátora 

postrekov. 
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UZNESENIE č. 239/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie námety a pripomienky občanov. 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod č. 6 Interpelácie poslancov 

 

Interpelácie pána poslanca Milka: 

 

Ku tangente dostali stanovisko pána starostu mailom. Podľa názoru pána poslanca ide 

o subjektívny názor aj keď s ním súhlasí a navrhuje urobiť riešenia, dohodnúť sa na nich a si 

ich odhlasovať. S takýmto mandátom ísť potom na ďalšie rokovanie. Vzhľadom na závažnosť 

témy prosí konkrétnejšiu diskusiu prípadne mimoriadne zastupiteľstvo. Vyzýva starostu, aby 

sa tomu venovali viac a riešili čo potom. Pán starosta informoval, že im o tangente veľa povedal 

na pracovnej porade. Keď si pán poslanec myslí, že je potrebné k tomu uznesenie, mal ho 

zaradiť do zastupiteľstva. Materiál od občanov, ktorým bol spoluautorom je k dispozícii 

zverejnený a predpokladá, že bol poslancom zaslaný. Nakoľko ide o štúdiu si nemyslí, že je 

k tomu potrebné uznesenie. Spoločné stanovisko bude mať oveľa väčšiu váhu.  

 

Pán Slivoň požiadal pána poslanca o predloženie jeho požiadaviek. Jedna je pretrvávajúci 

problém s parkovaním na obratisku aj napriek dopravnému značeniu . Pán poslanec si myslí, 

že kým sa nebude dať kde parkovať, ľudia budú hľadať nelegálne priestory na parkovanie 

a v tomto prípade je dopravné značenie slabé. Dňa 3.5. Iniciatíva za lepšie Zálesie adresovala 

list starostovi, aby problémy ohľadom Korza vrátane parkovania riešil. Písomne dostali od pána 

starostu vyjadrenie, že parkovanie nie je treba. Ústne ich pán starosta informoval, že majú s pani 

Čechovou vytipované pozemky, kde by mohlo byť dočasné parkovanie. Doteraz sa nič neudialo 

a tak pripomína starostovi aby vytipovali  pozemky a oslovil vlastníkov.  

 

Pán Slivoň tiež požiadal pána poslanca o doplnenie dopravného značenia na vjazd smerom dole 

ku vode značkou zákaz zastavenia okrem vjazdu dopravnej obsluhy. Preto pán poslanec vyzýva 

starostu na doplnenie tohto značenia. Pán poslanec sa s pánom Slivoňom dohodol, že tam spraví 

dáke mechanické zabezpečenie s retiazkou.  

 

Na začiatku r. 2019 žiadali poslanci starostu, aby projekt Korza mal kamery a osvetlenie. Pán 

poslanec kamery eviduje a pýta sa ako je to s osvetlením. Pán starosta potvrdil, že sa osvetlenie 

buduje a malo by byť do konca mesiaca. Ide o atypické osvetlenie.  

 

S pani Červenkovou na stretnutí boli upozornení na udržateľnosť projektu Korza a preto sa pýta 

prečo ešte nie je otvorené wc. Starosta priznal, že na to pozabudol a v priebehu budúceho týždňa 

urobí kroky na výber zamestnanca a tiež bude riešiť jeho zapracovanie do rozpočtu.  

 

Ďalším bodom je pokračovanie v projekte Korza, o ktorom tiež písali v liste z piateho mesiaca, 

kde boli oslovení OZNZ, ktoré prináša návrhy a riešenia. Poslanci odpovedali, že obec by mala 
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reagovať spracovaním variantov a riešení ako chce v projekte pokračovať. Niekoľko mesiacov 

je na túto tému ticho. Starosta poslanom zašle list po zajtrajšom stretnutí s pani právničkou.  

 

Na poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva, z ktorého sa pán poslanec Milko písomne 

ospravedlnil a aj napriek tomu nebol ospravedlnený čo je v rozpore s rokovacím poriadkom, 

bol označený ako človek, ktorý má dáke dohody s krčmárom. Pán poslanec upresnil, že sa na 

neho krčmár obrátil ohľadom zmluvy, lebo už nevedel na koho sa má ešte obrátiť. Na 

novembrovom a decembrom zasadnutí prijali poslanci uznesenia v súvislosti s končiacou sa 

zmluvou. Nečinnosťou starostu prišla obec prinajmenšom o tisíc EUR a preto očakáva od 

starostu, že sa ospravedlní občanom. Pán starosta to odôvodnil potrebou výberového konania, 

procesom oslovenia zmluvnej strany, pandémiou Covidu a časovým rozsahom služieb pani 

právničky.  

 

Ďalší bod, ktorý predniesol pán poslanec Milko je stavebný úrad. Vysvetlil občanom postavenie 

staveného úradu a jeho kompetencie. Upozornil, že vo veciach stavebných povolení sa starosta 

odvoláva na stavebnú komisiu, čo je v rozpore so zákonom. Za posledné volebné obdobie máme 

v obci fenomén, že sa vo stavebných veciach starosta odvoláva na stavebnú komisiu, že ona má 

rozhodnúť. Pán poslanec si dovoľuje upozorniť na chybné konanie starostu, ktorý by sa mal 

odvolávať výlučne na stavebný úrad a informácie neposkytovať ústne a zavádzať ich. Ako 

príklad pán poslanec prečítal list od občana, ktorý aj napriek splneným zákonným podmienkam 

už takmer rok nemôže stavať z dôvodu nesprávneho postupu verejnej správy. Pán poslanec 

vyjadril v tejto veci dôveru okresnému úradu, stavebnému úradu, prokurátorovi a nechápe 

prečo starosta toto povolenie nechce podpísať. Pán starosta vysvetlil, že on sa vyjadruje 

v prípade stavebných povolení len tomu, načo je kompetentný a vyjadruje sa vo vzťahu 

k územnému plánu. Akonáhle je upozornený, že to je alebo môže byť v rozpore s územným 

plánom, dá stavebné povolenie spochybniť a nakoľko nemá stavebné vzdelanie to posúva 

stavebnej komisii. Starosta má informáciu, že tento prípad je v rozpore s územným plánom. 

Prokurátor nás upozornil na neprimerane dlhý čas, ktorý bol nie len z dôvodu nepodpísania 

starostom, ale aj dlhej PN vedúcej stavebného úradu. Napriek dovolenke pani zo stavebného 

úradu požiadal o definitívne uzatvorenie oboch prípadov. Tiež ju požiadal o napísanie 

stanoviska k týmto prípadom na ul. Ku gaštanu na ul. Malinovskej. Pán poslanec Milko 

upozornil, že list z prokuratúry prišiel 13.7.2020 a nakoľko ide hájenie práva občanov mal ho 

poslancom poslať. Pán starosta vysvetlil, že dlhšie trvanie bolo zapríčinené z dôvodu, že žiadal 

o stanovisko stavebný úrad nakoľko najprv dostal len konštatácie od pani zo stavebného úradu 

ako od súkromnej osoby. Tiež tam vznikol časový posun pri preberaní zásielky adresovanej 

vedúcej stavebného úradu na pošte na konci lehoty na prevzatie. Pán poslanec poprosil pána 

starostu, aby dodržiaval zákonnom stanovené lehoty a aby komunikoval s občanmi. Tiež 

informoval o druhom pánovi, ktorý býva v lokalite kde sa odvoláme, že tam nie je cesta aj keď 

tam býva množstvo susedov, ktorí tiež cestu nemajú. Na základe množstva telefonátov a mailov 

pán poslanec zorganizoval stretnutie za účasti jeho, starostu, polície, stavebného úradu 

a stavebníka. Na stretnutí bolo policajtom definované, že cesta na tie požiadavky kde sa ma 

stavať je v poriadku a bolo obci odporúčané od policajta, aby si dala zamerať cesty. Tiež 

podotkol, že v každom jednom vydaní z prokuratúry je uvedené, že si obec žiada od stavebníka 

to čo si má zistiť sama. Prosí, aby sa pánovi vydalo pozitívne alebo negatívne rozhodnutie 

nakoľko ide o záležitosť viac ako 60 dní po lehote. Pán starosta navrhuje, aby sa na ďalšie 

zastupiteľstvo pripravilo uznesenie na povoľovanie stavieb tam kde nie je vybudovaná 

komunikácia a upozornil na možné rizika a možnosť nepodpísanie z jeho strany. Tiež vyzval 
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pána poslanca, aby si riadne prečítal vyjadrenie policajta ku napojeniu cesty ku Gaštanu, lebo 

to čo pán poslanec k tomu povedal tam napísane nie je.  

 

Pán poslanec Milko poprosil starostu, aby požiadal pána Kotvasa, aby nevyhnutný čas nechodil 

po zrekonštruovanej ceste na Poľnej ul. kým poriadne nevytvrdne a verejne oznámil, kedy sa 

bude cesta rekonštruovať. Pán starosta potvrdil, že ho budú informovať.  

 

Ďalšou interpeláciou pána poslanca bola cesta č. 1111 ku projektu „Pri jazere“. Pán starosta 

informoval, že v priebehu týždňa bude zmluvu riešiť. Pán Hájik bude posielať žiadosť na 

začatie revitalizácie jazera, nakoľko má vybavené všetky k tomu potrebné formality.  

 

Pán starosta na dotaz pána poslanca ohľadom zverejnenia všetkých náležitostí GDPR ku 

kamerovú systému v obci informoval, že všetko je vypracované, ale preverí či to má obec 

zverejnené.  

 

Pán poslanec Milko navrhol pánovi starostovi dočasne riešiť problém s nevyhovujúcimi 

podmienkami obecného úradu formou prenájmu kontajneru na vybavovanie stránok. Pán 

starosta už toto riešenie preberal aj s pracovníčkami úradu, ktoré s tým nesúhlasia a vysvetlil 

komplikovaný proces s takýmto vybavovaním stránok tak zo strany obecného úradu ako aj 

občanov. Tiež vidí problém nájsť vhodné miesto na jeho umiestnenie.  Jednoduchší spôsob 

riešenia vidí v presťahovaní obecného úradu do kultúrneho domu. Ešte raz toto riešenie spolu 

s pracovníčkami preberú.  

 

Pán Letenay dostal od pani Senkovej informáciu, že územné rozhodnutie má pán starosta 

v podpisovej knihe od júna a preto nerozumie, že prečo nie je starostom podpísané. Pán starosta 

zopakoval, že pri oboch prípadoch je tam rozpor s územným plánom. V jednom prípade je 

situácia riešiteľná, nakoľko pozemok je časti „1“, ale čaká sa na oficiálne vyjadrenie zo 

stavebného úradu, o ktoré starosta žiadal pred viac ako mesiacom po tom, čo mu pani Senková 

poslala konštatácie ako súkromná osoba. Pána Biskupiča zaujímalo prečo sa jeho prípad 

naťahuje viac ako rok, keď je pozemok v spomínanej časti. Pán starosta sa túto informáciu 

dozvedel od pani Senkovej prvýkrát na spoločnom stretnutí aj s dopravným inžinierom 

a s pánom poslancom Milkom. Čaká na stanovisko od pani Senkovej, ktoré jej pripomínal na 

poslednom stretnutí. Pán Biskupič pánovi starostovi pripomenul, že ešte v októbri posielal 

právnu analýzu načo pán starosta reagoval, že obec má právnu analýzu z Ministerstva dopravy, 

kde je jasné napísané, že tam cesta má byť. Pán poslanec Milko poprosil pána starostu v mene 

stavebníkov, aby v prípade ich otázok dostali od neho odpoveď čo najkratšom čase.  

 

Interpelácie od pani poslankyni Dobrovodskej: 

 

Pani poslankyňa nerozumie prečo išla riešiť zmluva s obchodom a na krčmu je potrebné 

výberové konanie.  

 

Tiež sa pani poslankyňa vyjadrila k potrebe objasnenia ako to bude zo záchodom na Korze. 

Kedy má byť otvorený, či je potrebný zamestnanec na celý deň a podobne. Ak nevieme aké 

máme kapacity, nemá sa robiť ani výberové konanie.  Pán starosta zisťoval ako je to pri 

podobných objektoch. Kvôli financiám býva záchod otvorený len cez víkend, ale finančne 

lepšie je mať človeka k dispozícií stále, lebo opravy zo zničeného zariadenia bývajú drahšie. 

Formu pracovného vzťahu navrhne pani pre personalistiku  a pani ekonómka.  
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Pani poslankyňa zaslala starostovi mail 8.7.2020 ohľadom výmeny hojdačky v parku 

a presťahovaniu kontajnerov na oblečenie z pred škôlky. Došla jej odpoveď od starostu, že musí 

skontrolovať rozpočet a už sa neozval. Ďalší mail písala 23.8. 2020 a naň nedošla žiadna 

odpoveď. Pán starosta potvrdil, že hojdačka je v štádiu riešenia a kým nebude opravená  ju 

z bezpečnostných dôvodov nevráti. Pani poslankyňa ešte poprosila o kontrolu druhej hojdačky, 

ktorá sa jej zdá byť posunutá nižšie. Pán starosta osloví certifikovanú firmu, ktorá nám robí 

kontrolu týchto zariadení.  

 

Presun kontajnerov na oblečenie z pred škôlky už obecný úrad riešil.  

 

Ďalšou interpeláciou bolo PHSR. Pán starosta informoval, že je rozpracované a bude 

poslancom posielať písomne informáciu.  

 

Interpelácie od pána poslanca Vaška: 

 

Či máme od posledného zastupiteľstva informácie k žiadostiam „211“, koľko ich je priemerne 

mesačne, koľko ľudí s nimi pracuje, ako dlho sa na nich pracuje  a ako môžu poslanci v tomto 

pomôcť. Pán starosta nemá takúto informáciu, ale dá ju kolegyniam vypracovať.  

 

Ďalším bodom bola organizačná štruktúra. Pán starosta ju prešiel s pani kontrolórkou a chcel 

poslancov s ňou oboznámiť, ale pozabudol ju zobrať na pracovnú poradu.  

 

Pán poslanec sa pýtal či bol vykonaný audit obecného úradu a či sú navrhnuté aj dáke riešenia. 

Pán starosta oslovil niekoľko firiem. Na audit potrebujeme 3000 EUR. Tiež by bol rád keby sa 

mohol uskutočniť.  

 

Na poslednom zastupiteľstve pán poslanec Vaško sa pýtal na aktuálnych stav havarijných vecí 

v obci a plán činností a priorít do konca roka a výhľadové roky, ku ktorým boli aj termíny. Rieši 

sa otázka aj obecného úradu a ešte nedostali požadované informácie. Pán starosta upozornil, že 

na pracovnú poradu im zasielal v podkladoch analýzu obecného úradu s možnými riešeniami. 

Tiež spracoval materiál, na ktorom sa dohodli na osobnom stretnutí ŠK Atletiko, analýzu LED 

osvetlenia a analýzu archívu a bolo im to aj zaslané mailom. Podľa pána poslanca Vaška si má 

pán starosta nastaviť ciele. Niekoľkokrát ho vyzvali, aby urobil prehľad havarijných veci 

a cieľov, ktoré by chcel realizovať. Od 7.9.2020 nič od pána starostu nedostal. Pán starosta 

potvrdil, že má spracovaných päť vecí, ku ktorým sa mali stretnúť, ale sa pánovi poslancovi 

nevedel dovolať. Pán poslanec Milko vyzval starostu, aby prinášal riešenia. Pán poslanec Vaško 

vysvetli, že o čom hovorí nebolo pochopené správne a ide o určenie priorít a nie kto čo komu 

poslal.  

 

UZNESENIE č. 240/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie interpelácie poslancov.  

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 



11 

Overovatelia:  Ing. Patrik Vaško ............................................................................  
 
                            Ing. Marian Sollár ........................................................................ 

 

Bod č. 7 Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

 

 

Predsedkyňa komisie finančnej, dotačnej a rozpočtovej informovala, že mali stretnutie 

24.8.2020. Program stretnutia: základná finančná kontrola na OÚ, zásady hospodárenia obce, 

plnenie rozpočtu k polroku, rozpočtové opatrenie 2, správa audítora, financovanie kúpy 

pozemku na školu, dotácie na platy v MŠ, príspevok na ŠKD v Ivanke pri Dunaji a dotácie 

obce. Zápisnica zo stretnutia, ktorá je zverejnená na stránke obci v sekcii „Samospráva“ 

v časti „Zápisnice a uznesenia“. 

 

Komisia výstavby, dopravy a ÚP mala stretnutie od posledného zastupiteľstva dvakrát. Na 

prvom začiatkom prázdnin riešili generel dopravy, kanalizáciu, prípravu projektu na územné 

konanie a zmeny a doplnky k územnému plánu. Na druhom stretnutí 10.9. sa venovali prvému 

návrhu kanalizácii. Do mesiaca by mal byť predložený projekt na územné konanie a následne 

bude projekt pre stavebné konanie. Vzhľadom na dlhšie termíny tento rok nestihneme 

o dotáciu požiadať. Ďalším bodom stretnutia bolo prepojenie I/61-D4. Pán predseda 

informoval, že sa k téme malo konať odborné stretnutie s dopravným inžinierom, ale 

vzhľadom na nulovú odozvu od poslancov ho zrušil. Na túto tému debatovali aj na komisii so 

zúčastnenými členmi a s jediným prítomným poslancom pánom Šlachtom a preto predošlé 

reči poslancov k danej téme sa mu javia scestné. Pán predseda komisie tiež informoval 

o situácii pána Biskupiča, ktorý pred dvoma rokmi prišiel so svojim zámerom, ku ktorému 

dostal záver, ktorý dostávali všetci od stavebného úradu a to, že do výstavby sa môže pustiť 

ak bude mať vydané stavebné povolenie, ale skolaudovať bude  môcť až keď bude splnený 

územný plán, bude dostavaná komunikácia a inžinierske siete. Namiesto toho aby pán 

Biskupič vo veci konal, zaniesol do toho všetkých možných právnikov a napadal obec. Pán 

predseda sa tiež vyjadril k už spomínanému stretnutiu ku Gaštanu, kde bol aj pán poslanec 

Milko. Opísal stretnutie ako najhorší zážitok v jeho živote v súvislosti s arogantným 

chovaním pána poslanca Milka voči starostovi. Podľa slov pána predsedu nemal pán poslanec 

vec preštudovanú a nakoniec sa aj tak dozvedel, že pán Biskupič si môže požiadať o stavebné 

povolenie, ale ku kolaudácii musí byť už spomínané hotové. Tiež sa pán predsedal vyjadril 

k situácii s pánom Letenayom,  s ktorým viedli pracovné debaty na posunutie v riešení 

lokalitu, v ktorej má pán pozemok. Pán Letenay ako informoval pán predseda nesplnil 

základnú podmienku, ktorá dovoľuje stavať v súlade s územným plánom  a nemal ani súhlas 

od suseda.  Pani poslankyňu Dobrovodskú mrzí, že si pán predseda myslí, že nemajú poslanci 

vo veci prepojenia I/61-D4 záujem. Ona sama bola na stretnutí s občanmi a s BSK. Keby dal 

poznámku pre potrebu prítomnosti poslancov na stretnutí komisie, tak by prišla.  

 

Komisia na ochranu verejného poriadku,  životného prostredia a sociálnych vecí od 

posledného zastupiteľstva nezasadala. 

 

Komisia administratívno legislatívna od posledného zastupiteľstva nezasadala, nakoľko nebol 

predložený žiadny materiál, ktorý by sa v komisii prejednával.  

 

Komisia kultúry, informovanosti občanov a digitalizácie od posledného zastupiteľstva 

nezasadala.  
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Komisia školstva, mládeže a športu od posledného zastupiteľstva nezasadala. Pán poslanec 

Vaško sa vyjadril k informácii pána predsedu Derevenca o nezáujme k prepojeniu ciest, že z 

obsahu pozvánky na zasadnutie komisie nie je zrejmé, že bol prizvaný odborník, nebolo to 

uvedené v pozvánke v bodoch stretnutia.  Podľa pána Derevenca majú poslanci čítať medzi 

riadkami.  

 

Komisia na prípravu projektu na riešenie výstavby ZŠ od posledného zastupiteľstva 

nezasadala.  

 

Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejného činiteľa od posledného 

zastupiteľstva nezasadala.  

 

UZNESENIE č. 241/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu o činnosti komisií. 

 

Za:   6  Proti:            0           Zdržal sa:  0 poslancov 

Jeden poslanec počas rokovania opustil rokovaciu sálu. Prítomných poslancov pri hlasovaní za 

uznesenie 241/09/2020 celkom: 6  

 

Bod č. 8 Plnenie rozpočtu obce za I. polrok 2020 

 

Pani predsedníčka Dobrovodská za finančnú komisiu odporúča zobrať na vedomie plnenie 

rozpočtu obce za I. Polrok 2020. Komisia upozornila na chýbajúcich 15000 EUR z miestnych 

daní. Pán starosta  dá spraviť analýzu na konci septembra. Tiež za poplatky za komunálny odpad 

chýba 5000 EUR. Referentka pošle vysvetlenie. Výber poplatku za MŠ bude menší o 8000 

EUR. Budeme mať výpadok na dania z príjmov FO sa odhaduje zatiaľ na 38000 EUR. Tiež je 

tu výpadok za nájom krčmy 1500 EUR. Prekročený rozpočet na výdajovej strane 974 EUR na 

kamery, zvýšený výdaj je tiež za stravné lístky zamestnancov MŠ a obec má vyčerpaný 

rozpočet na vývoz odpadu. Zle naplánované preddavkové platby spôsobujú zlý odhad platieb 

za energie v rozpočte. Pani poslankyňa upozorňuje, že pre tohto ročný rozpočet je dôležité 

získať prostriedky z dotácie na mzdy v MŠ. Tiež upozorňuje na možnosť získania návratného 

finančného príspevku z MFSR na výpadok danej z príjmu FO. Tento finančný príspevok zatiaľ 

z nedostatku informácií poslanci neschválili a preto žiada obecný úrad o doplnenie odpovedí 

na ich otázky.  

 

UZNESENIE č. 242/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za I. polrok 2020. 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  
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Bod č. 9 Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská informovala, že zaslaný návrh rozpočtových opatrení 

odporučila komisia prepracovať a po prepracovaní odporúča poslancom rozpočtové opatrenie 

schváliť.  

 

UZNESENIE č. 243/09/2020        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2020. 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

Bod č. 10 Správa nezávislého audítora za rok 2019 

 

Správa audítora bola poslancom zaslaná. Pán starosta tiež informoval, že audit robila nová 

audítorka a nemala žiadne významné pripomienky, že by vedenie účtovníctva a financií bolo 

problematické.  

 

Pán poslanec Páleník informoval občanov, že správa audítora sa odvoláva o výročnú správu 

a o čom je. Navrhuje dať do uznesenia okrem vzatia na vedomie správu audítora aj prosbu 

o oboznámenie s výročnou správou.  

 

 

UZNESENIE č. 244/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

A. berie na vedomie správu nezávislého audítora za rok 2019. 

B. obecný úrad zašle poslancom Výročnú správu za rok 2019. 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

Bod č. 11 Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2020 

 

Pani kontrolórka informovala, že obec do 13.5.2020 bola bez hlavného kontrolóra. Vypracovala 

stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu, ktoré bolo schválené zastupiteľstvom.  

Vypracovala a predložila plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2020. Tiež vypracovala smernicu 

o podávaní, preverovaní a evidovaní oznámení súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej 

činnosti, ktorá je zverejnená aj na webovej stránke obce. Vybavovala podnety od občanov 

a spolupracovala so zamestnancami obecného úradu.  

 

Pán Páleník prejavil názor, že nie je povinnosťou kontrolóra vypracovať smernice, ale 

obecného úradu. Dáva návrh na kontrolu plnenia uznesení prijatých obecným zastupiteľstvom 

v súvisiacich s nebytovým priestorom pohostinstva a či došlo alebo nedošlo k škode. Prečítal 

návrh na doplnenie uznesenia v časti B a doplnil, že zákonom stanovený termín na plnenie je 

do ďalšieho zastupiteľstva.  
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UZNESENIE č. 245/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 

2020. 

B. žiada hlavného kontrolóra obce skontrolovať plnenie uznesení OZ súvisiacich 

s nebytovými priestormi pohostinstva z hľadiska zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti 

a efektívnosti pri hospodárení a nakladaní s majetkom a majetkovými právami obce zo 

strany starostu a obecného úradu, vrátane vyčíslenia možnej priamej alebo nepriamej 

škody.  

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

 

Bod č. 12 Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za 1. polrok 2020 

 

Pani kontrolórka informovala, že kontrola prebiehala od 7.7.2020 do 4.8.2020. Návrh správy 

predložila starostovi. Tiež s ním prešla odporúčania. Jedným z odporúčaní je aktualizácia 

vnútornej smernice o vybavovaní sťažností. Ďalšie odporúčania neboli závažného charakteru. 

Išlo hlavne o to, aby bol presne dodržiavaný zákon o sťažnostiach. Na odporúčaniach sa 

naďalej pracuje. Pán starosta doplnil, že sa riešil proces a kompatibilita softvéru s požiadavky. 

K dnešnému dňu už funguje ako má. Pán poslanec Milko doplnil pozmeňujúci návrh do 

uznesenia v časti B. Pán poslanec Pálenik ešte doplnil, že vybavovanie sťažností sa týka aj 

zákona o obecnom zriadení, kde podľa §3 ods. 2 je uvedené, že občan sa so sťažnosťou alebo 

podnetom môže obrátiť na orgány obce. Podľa pána Pálenika na starostu, kontrolóra 

a zastupiteľstvo. Pani kontrolórka mu vysvetlila, že ona nemôže vnútornou smernicou, ktorú 

vydáva starosta zaviazať zastupiteľstvo. Zákon o sťažnostiach má asi 10 bodov, ktoré hovoria 

ako presne evidovať sťažnosti a nevie si predstaviť ako to bude robiť zastupiteľstvo. Pán 

poslanec Páleník si myslí, že daním na vedomie.  Pán poslanec Milko dal návrh na ukončenie 

rozpravy, za ktoré dal pán starosta hlasovať: 7 poslancov za.  

 

UZNESENIE č. 246/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. berie na vedomie správu o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za I. 

polrok 2020. 

B. odporúča starostovi obce, aby v termíne do 30.9.2020 obecný úrad vykonal opatrenie 

podľa návrhu odporúčaní v záveroch správy hlavného kontrolóra uvedené v bode 

3.2.2. v správe o výsledku tejto kontroly.  

 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  
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Bod č. 13 Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr za 1. polrok 

2020 

 

Pani kontrolórka informovala, že kontrola prebiehala od júla 2020 do začiatku septembra 2020. 

Návrh správy, ktorý predložila pánovi starostovi obsahoval tri odporúčania. Jedno bolo 

uvádzanie nie len názvu dodávateľa, ale všetky jeho potrebné údaje. Ďalšie odporúčanie sa týka 

číslovania objednávok. Používalo sa iné číslovanie ako bolo číslovanie v informačnom 

systéme. Nad rámec kontroly je zistenie o neaktuálnosti smernice o finančnej kontrole. Pán 

poslanec Milko doplnil pozmeňujúci návrh do uznesenia v časti B. 

 

UZNESENIE č. 247/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. berie na vedomie správu o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok 

a faktúr za I. polrok 2020. 

B.  odporúča starostovi obce, aby v termíne do 31.10.2020 vykonal opatrenie podľa 

návrhu odporúčaní v záveroch správy hlavného kontrolóra uvedené v bode 3.3. 

v správe o výsledku tejto kontroly.  

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

Na návrh poslankyni pani Dobrovodskej dal pán starosta hlasovať za 5 minútovú prestávku: 7 

poslancov za.  

 

Bod č. 14 Darovacia zmluva na pozemok pod ulicou Fulova 

 

Pán starosta informoval, že poslanci k tomuto bodu dostali materiál a ak súhlasia navrhuje 

pristúpiť k hlasovaniu za uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 248/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

v zmysle ustanovenia  §  11 ods.  4 písm. o) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

schvaľuje prevzatie daru:  pozemkov  od vlastníkov   

 

1.      Marián Hajla rod. Hajla,  bytom Romanova 13, Bratislava, PSČ: 851 02, občan SR 

(ďalej len „darca 1“) 

2.      Bohuslava Bogácsová rod. Bačková, bytom Borekova 11682/30/A, Bratislava, PSČ: 821 

06,     občan SR (ďalej len „darca 2“) 

3.     Ivan Bačko rod. Bačko, bytom Budyšínská 16, Bratislava, PSČ: 831 03, občan SR 

(ďalej len „darca 3“) 

4. Peter Hajla rod. Hajla,  bytom Farského 14, Bratislava, PSČ: 851 01, občan SR 

(ďalej len „darca 4“) 

5. Lýdia Zajíčková rod. Hajlová,  bytom Haanova 44, Bratislava, PSČ: 851 04,  občan 

SR 

(ďalej len „darca 5“) 

6. Libuša Zajačková rod. Zajačková,  bytom Terchovská 24/63, Zálesie, PSČ: 900 28, 

občan SR (ďalej len „darca 6“) 

7. Alena Horváthová rod. Kohoutová,  bytom Krátka 5, Malinovo, PSČ: 900 45, občan 

SR 
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(ďalej len „darca 7“) 

8. Jaroslav Uher rod. Uher, nar. bytom Veľký Grob č. 147, Veľký Grob, PSČ:925 27, 

občan SR (ďalej len „darca 8“) 

9. Andrej Jánošík rod. Jánošík,bytom Staré Grunty 324/C, Bratislava, PSČ: 841 04, 

občan SR (ďalej len „darca 9“) 

 

Kde  

Podľa výpisu z listu vlastníctva č. 455, kat. územie Zálesie, obec Zálesie, okres Senec  je 

darca 1 až 6 podielovým spoluvlastníkom pozemkov, parcely registra „C“:  

parc. č. 1318/542 ostatná plocha o výmere 92 m2   

parc. č. 1318/545 ostatná plocha o výmere 85 m2   

parc. č. 1318/551 ostatná plocha o výmere 69 m2   

parc. č. 1318/599 záhrada o výmere 15 m2   

a to: 

- darca v 1. rade v podiele 1/9 

- darca v 2. rade v podiele 1/6 

- darca v 3. rade v podiele 1/6 

- darca v 4. rade v podiele 1/9 

- darca v 5. rade v podiele 1/9 

- darca v 6. rade v podiele 1/3. 

 

Podľa výpisu z listu vlastníctva č. 1942, kat. územie Zálesie, obec Zálesie, okres Senec je 

darca 3 výlučným vlastníkom (v podiele 1/1) pozemku, parcely registra „C“  s parc. č. 

1318/553 ostatná plocha o výmere 201 m2 . 

Podľa výpisu z listu vlastníctva č. 1505, kat. územie Zálesie, obec Zálesie, okres Senec je 

darca 7 výlučným vlastníkom (v podiele 1/1) pozemku, parcely registra „C“  s parc. č. 

1318/567 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 459 m2 . 

Podľa výpisu z listu vlastníctva č. 1706, kat. územie Zálesie, obec Zálesie, okres Senec je 

darca 8 výlučným vlastníkom (v podiele 1/1) pozemku, parcely registra „C“  s parc. č. 

1318/548 ostatná plocha o výmere 77 m2 . 

Podľa výpisu z listu vlastníctva č. 660, kat. územie Zálesie, obec Zálesie, okres Senec je darca 

9 výlučným vlastníkom (v podiele 1/1) pozemku, parcely registra „C“  s parc. č. 1318/554 

ostatná plocha o výmere 65 m2 . 

za účelom vysporiadania pozemkov už pod existujúcou komunikáciou  na ulici Fulova obec  

Zálesie k.ú. Zálesie v súlade s Územným plánom obce Zálesie.  Zlúčením darovaných 

pozemkov  vznikol   novovytvorený  pozemok   registra „C“ KN parc. č.  1318/567 druh 

pozemku ostatná plocha o výmere 1063 m2, k. ú. Zálesie.  

 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

Bod č. 15 Príspevok do Školského klubu detí v Ivanke pri Dunaji na šk. rok 2020/2021 

 

Pán starosta je tiež zato, aby sa doplnila podmienka trvalého pobytu žiaka, na ktorej sa dohodli 

na pracovnej porade. Pán poslanec Páleník navrhoval doplniť na jedného žiaka s trvalým 

pobytom a aspoň jedného z rodičov alebo zákonného zástupcu s trvalým pobytom. Pán 

poslanec Vaško sa pýtal, či vôbec vieme takúto informáciu zistiť. Pani Čechová informovala, 
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že nie všetci rodičia majú trvalý pobyt v obci. Pán poslanec Milko sa pýtal, či takto tieto deti 

diskriminovať. Pani Dobrovodská upozornila, že by to bol ťažký proces pre školu zisťovať ešte 

aj trvalý pobyt rodičov. Otázkou poslancov je či príspevok do ŠKD ich prijme, aby sa prihlásili 

na trvalý pobyt. Pán starosta dal hlasovať za pozmeňovací návrh, kde je podmienkou aj trvalý 

pobyt jedného z rodičov alebo zákonného zástupcu: za 2 poslanci a 5 poslanci sa zdržali 

hlasovania.  

 

UZNESENIE č. 249/09/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje príspevok do Školského klubu detí v Ivanke pri Dunaji na šk. rok 2020/2021 vo 

výške 16,-EUR za 1 mesiac na jedného žiaka s trvalým pobytom v obci Zálesie.  

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Pani kontrolórka odporučila poslancom aktualizovať rokovací poriadok, aby sa vedelo ako 

hlasovať.  

 

Bod č. 16 Výzva na prípravu rozpočtu na rok 2021 

 

Pán poslanec Milko prečítal dôvodovú správu, v ktorej uviedol, že na základe skúsenosti 

s minuloročným rozpočtom a rozpočtovým provizóriom si dovoľuje upozorniť komisie, 

poslancov a hlavne pána starostu, aby sa rozpočet pripravil včas, kvalitne a zostal dostatočný 

časový priestor na prípadne úpravy. Navrhuje myslieť na finančnú rezervu v rozpočte. Pán 

poslanec prečítal návrh uznesenia.  

 

Pán poslanec Páleník verejne vyzval pána starostu, aby predložil do komisie administratívno 

legislatívnej štruktúrované požiadavky na administratívu, nakoľko ide o najväčšiu položku 

v rozpočte.  

 

UZNESENIE č. 250/09/2020   

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

 

A. Žiada príslušné komisie,  aby v termíne do 15.10.2020,  adresovali na pána starostu 

a komisiu finančnú svoje požiadavky do rozpočtu na rok 2021. 

 

B. Žiada starostu obce, aby v termíne do 15.11.2020 predložil Obecnému zastupiteľstvu 

návrh rozpočtu obce. 

 

Za:     7  Proti:  0  Zdržal sa:    0 poslancov   

 

Uznesenie nepodpísané starostom obce  

Starosta obce Zálesie nepodpísal uznesenie v zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  
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Bod č. 17 Zámer prípravy verejnej obchodnej súťaže na kúpu pozemku na základnú školu 

 

Pán poslanec Klimo prečítal dôvodovú správu, v ktorej uviedol nutnosť obstarania vhodného 

pozemku na výstavbu školy, ktorým v súčasnosti obec nedisponuje. Pozemok a spracovaná 

základná štúdia školy je podmienkou možného čerpania dotácií určených na výstavbu škôl. Pán 

poslanec tiež predložil návrh uznesenia.  

 

Pán starosta sa pýtal poslancov na spôsob obstarania pozemku, či ho obstarať verejnou 

obchodnou súťažou alebo výberovým konaním. Pani poslankyňa Dobrovodská potvrdila, že 

túto informáciu treba zistiť a prečítala odporúčanie finančnej komisie. Finančná komisia sa 

zhodla, že základnú školu je potrebné riešiť a s myšlienkou súťaže sa stotožňuje. Odporúča 

vzhľadom na možnosti obce maximálne možné financovanie do výšky 400 000 €. V prípade 

bližších špecifikácií pani poslankyňa poprosila starostu o zadanie.  

 

Pán starosta upozornil, že ceny pozemkov v červenej zóne územného plánu sú omnoho vyššie, 

nakoľko ide o zónu, v ktorej možno stavať. Treba analýzu, aby sa zistilo, či je možné stavať 

školu na ploche určenej na výstavbu rodinných domov alebo na výstavbu infraštruktúry. 

V prípade výberu pozemku mimo tejto zóny bude niekoľko rokov trvať úprava územného plánu 

a vybavenie potrebných povolení. Tiež informoval, že minulý rok obecný úrad vytipoval 

pozemky a ten, ktorý odporučil sa už predal.  

  

  

 

UZNESENIE č. 251/09/2020   

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

  

A. žiada starostu obce, aby v lehote do jedného mesiaca od tohto zasadania OZ, pripravil 

a vyhlásil verejnú obchodnú súťaž na obstaranie pozemku pre Obec Zálesie, vhodného 

na umiestnenie Základnej školy a to podľa podmienok a špecifikácií finančnej 

a stavebnej komisie. 

B. žiada predsedov stavebnej a finančnej komisie, aby v dohľadnej dobe zvolali svoje 

komisie, a pripravili špecifikáciu a základné parametre do obchodnej súťaže 

a následne ich odovzdali Starostovi obce. 

 

Za:     7  Proti:  0  Zdržal sa:    0 poslancov   

 

Uznesenie nepodpísané starostom obce  

Starosta obce Zálesie nepodpísal uznesenie v zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

 

Bod č. 18 Zámer výstavby nového obecného úradu 

 

Pán poslanec Klimo zdôvodnil potrebu výstavbu nového obecného úradu dlhodobo 

nevyhovujúcimi podmienkami súčasnej budovy pre zamestnancov, občanov a kapacitným 

nedostatkom pre potreby obce. Starosta im predložil návrh na presťahovanie úradu do 

priestorov krčmy v budove kultúrneho domu, čo poslanci považujú za síce rýchle, ale 
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krátkodobé riešenie z dôvodu obmedzených kapacitných možností. Navyše ide o jeden z mála 

príjmov obce za prenájom tohto priestoru. Obecný úrad by mal byť reprezentatívny, vhodným 

pracovným prostredím, mal by mať dostatok priestoru na zákonom stanovené  povinnosti 

obecného úradu a preto najlepším riešením podľa poslancov je prístavba ku kultúrnemu domu. 

Pán poslanec predniesol návrh uznesenia.  

 

 

UZNESENIE č. 252/09/2020   

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

  

žiada starostu obce, aby do ďalšieho zasadania Obecného zastupiteľstva pripravil jednoduchý 

súpis technicko-kapacitných požiadaviek pre projekt nového obecného úradu. Jedná sa 

napríklad o: 

- počet pracovných miest (vrátane výhľadových pracovných miest),  

- požiadavky starostu na pracovný priestor pre prácu a rokovania, 

- potrebná veľkosť priestoru pre archív, 

- a iné špecifické požiadavky 

 

Za:     7  Proti:  0  Zdržal sa:    0 poslancov  

Uznesenie nepodpísané starostom obce  

Starosta obce Zálesie nepodpísal uznesenie v zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

 

Bod č. 19 Zámer na obstaranie kontajnerového archívu prenájmom 

 

Pán starosta informoval, že na pracovnej porade s poslancami riešili problém s archívom. 

Nakoľko výstavba archívu by trvala dlhší čas a potrebu archívu je potrebné riešiť skôr, sa 

dohodli zabezpečiť archív prenájmom dvoch kontajnerov spĺňajúcich požiadavky na 

archiváciu.  

 

Pán poslanec Milko ešte pripomenul zvážiť možnosť prenajať kontajner na prvý kontakt 

zamestnancov so stránkami. Táto pripomienka nemusí byť predmetom hlasovania.  

 

Pani poslankyňa Dobrovodská upozornila zahrnutie nákladov do rozpočtu do ďalšieho 

zastupiteľstva.  
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UZNESENIE č. 253/09/2020   

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje  zámer na obstaranie kontajnerového archívu prenájmom. 

 

Za:     6  Proti:  0  Zdržal sa:    0 poslancov   

 

Jeden poslanec počas rokovania opustil rokovaciu sálu. Prítomných poslancov pri hlasovaní za 

uznesenie 253/09/2020 celkom: 6  

 

Bod č. 20 Dotácie obce  

Pán Vaško v dôvodovej správe uviedol prehodnotenie uznesenia č. 205/05/2020 prijatého 

13.5.2020 ohľadom pozastavených dotácií organizáciám na akcie  a zníženie dotácií o 50% 

organizáciám na činnosť, nakoľko kluby činnosť vykonávajú a niektoré plánované akcie sa 

uskutočnia. Pán poslanec predniesol návrh uznesenia.  

 

Pán Farkaš sa pýtal ako sa naložilo s dotáciou pre Naše Zálesíčko. Pani poslankyňa 

Dobrovodská informovala, že prostriedky sú stále v rozpočte a čakali, že Naše Zálesíčko pred 

púťou  o ne požiada. Ak príde k tomu, že sa prostriedky nepoužijú, tak sa využijú na niečo iné.  

 

 

 

UZNESENIE č. 254/09/2020   

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

žiada starostu obce aby do 5 pracovných dní: 

 

A) Doplatiť znížené dotácie organizáciám na činnosť v nasledovných sumách: 

 

ŠK Atletiko Zálesie  3 600 EUR 

KKOSA  700 EUR 

Klub Dôchodcov 1 000 EUR 

Červený kríž  250€ 

 

B) Príslušné komisie vyzvú nižšie uvedené organizácie na aktualizáciu ich žiadosti 

ohľadom na posun termínov prípadné rušenie akcií z dôvodu CORONA pandémie do 

nasledujúceho riadneho obecného zastupiteľstva: 

 

Naše Zálesíčko 

Spirituále 

Športový klub Zálesie 

DHZ Zálesie 
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ŠK Sokol Gešajov 

 

Za:     7  Proti:  0  Zdržal sa:    0 poslancov   

Uznesenie nepodpísané starostom obce  

Starosta obce Zálesie nepodpísal uznesenie v zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

 

Bod č. 21 Reorganizácia komisií 

Pani poslankyňa Dobrovodská v dôvodovej správe uviedla rozhodnutie poslancov vyhodnotiť 

činnosť komisií vzhľadom na blížiaci sa koniec prvej polovice volebného obdobia. Komisia 

výstavby, dopravy a ÚP sa väčšinou venovala riešeniu agendy stavebného úradu čo poslanci 

považujú zasahovaním do kompetencií stavebného úradu. Poslanci niekoľkokrát upozorňovali, 

že nie sú informovaní o činnosti stavebnej komisii a nesúhlasia z jej zasahovaním do 

kompetencií stavebného úradu. Nedostávali zápisnice zo zasadania komisie a ak aj áno, tak 

dostatočne nevýpovedné. Poslanci sa rozhodli prevziať stavebnú komisiu do svojej 

zodpovednosti. Poslanci poďakovali za prácu pánovi Derevencovi a členom komisie. Predseda 

komisie na ochranu verejného poriadku,  životného prostredia a sociálnych vecí požiadal 

o zostavenie nového tímu a čo najkratšom možnom čase pripraví nový návrh členov komisie.  

 

Pán starosta sa vyjadril, že išlo o odborné vedie stavebnej komisie a tiež  to bola prvá komisia, 

ktorá posielala zápisnice. Poďakoval predsedovi komisie.  

 

Pani Žišková sa vyjadrila, že poslanci odvolali človeka, ktorý urobil pre našu obec viac ako oni 

spolu dokopy a tiež, že ide o človeka, ktorý bol niekoľkokrát ocenený vo svojom obore.  

 

Pani Sámelová pánovi Derevencovi dopriala oddych, keď už toľko pre našu obec urobil.  

 

Pán Farkaš sa vyjadril, že toto nemá nič spoločné s demokraciou a už nikdy neurobí chybu, že 

poslancov opätovne bude voliť.  

 

UZNESENIE č. 255/09/2020   

 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

 

A) odvoláva predsedu Komisie výstavby, dopravy a územného plánovania Petra Derevenca a 

členov komisie pána Vladimíra Černého, Mariana Boču, Pavla Páleníka a Dušana 

Pokrývku 

B) za predsedu Komisie výstavby, dopravy a územného plánovania volí poslanca Andrea 

Klima 
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C) za členov Komisie výstavby, dopravy a územného plánovania volí poslancov Petra Milka, 

Patrika Vaška, Mariana Sollára, Viliama Páleníka a poslankyňu Martinu Dobrovodskú 

D) ruší Komisiu na prípravu projektu na riešenie výstavby ZŠ a  určuje, že jej agendu 

preberie Komisia výstavby, dopravy a územného plánovania 

E) odvoláva členov Komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia a 

sociálnych vecí Stanislava Zajačeka ml., Tomáša Danihela, Vieru Klimovú, Boženu 

Ručekovú, Nikolu Žiškovú, Juraja Bažányiho a Martina Faktora  

F) odporúča predsedovi Komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia a 

sociálnych vecí, aby predložil zastupiteľstvu nový návrh členov tejto komisie 

 

Za:     6  Proti:  1  Zdržal sa:    0 poslancov   

 

Bod č. 22 Plat starostu 

 

Pán poslanec Vaško prečítal dôvodovú správu, v ktorej bolo uvedené: 

 

Od zvolenia do funkcie poslancov, žiadame starostu o nastavenie cieľov aby bolo možné 

systematicky pracovať, zlepšovať kvalitu života v našej obci a zároveň starostu odmeňovať za 

vykonanú prácu a motivovať do ďalšej práce. Posledný pokus a návrh na dohodu bol osobne 

s pánom starostom 7.9.2020, do dnešného dňa bez dohodnutej odozvy. 

Na začiatku volebného obdobia poslanci schválili uznesenie o navýšení základného platu 

starostu o 20%, jedná sa o nenárokovateľnú „odmenu“, ktorá je v kompetencií poslancov a slúži 

ako bonus k mzde starostu obce, jej rozpätie môže byť od 0 do 60%. Zároveň poslanci poverili 

starostu, aby si stanovil ciele, ktoré odsúhlasia a budú podľa ich plnenia prehodnocovať 

navýšenie jeho platu o spomínaný „bonus“. Starosta do dnešného dňa uznesenie nesplnil, ciele 

nepredložil. Poslanci niekoľkokrát starostu uzneseniami žiadali, aby ciele predložil, no nestalo 

sa tak.  

Starosta s poslancami nespolupracuje o čom svedčí aj množstvo nesplnených uznesení. 

Za najdôležitejšie zlyhania za toto volebné obdobie poslanci považujú: 

1 – nepredložený personálny audit úradu, zmeny jeho organizačnej štruktúry a návrh riešenia 

pre zlepšenie podmienok zamestnancov a služieb občanom, 

2 -  nepredloženie komplexného návrhu riešenia presťahovania obecného úradu aj s návrhom 

financovania, 

3 – nepredloženie sumáru havarijných stavov v obci s odhadovaným rozpočtom, 

4 – nezvládnutý projekt Korzo Zálesie, kde projekt do dnešného dňa nie je dokončený a aj 

napriek skončenému projektu a povinnostiam obce v čase udržateľnosti, toto nie je zo strany 

starostu riešené, čím starosta vystavuje obec ohrozeniu korekcií, čo znamená, žeby musela 

vrátiť prostriedky z EU. Poslanci poslali k tejto téme 3.5.2020 list starostovi, na ktorý nedostali 

do dnes odpoveď, 

5 – nereflektovanie na požiadavky o venovaniu sa opravám miestnych komunikácií ( oprava 

križovatky pri obchode v réžií poslancov, pripravujúca sa oprava Poľnej z iniciatívy a tlaku 

poslancov ), 

6 – nezvládnutý manažment projektov rozšírenie MŠ, cyklotrasa do Ivanky pri Dunaji, 
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7 – nezákonné nepodpísanie uznesení 93/9/2019 a 94/9/2019 o štatúte novín, 

8 – neprofesionálne až protiprávne zásahy do organizačnej štruktúry MŠ ohrozujúce zdravie a 

bezpečnosť detí v Materskej škole (nepedagogický zamestnanci z kompetencie riaditeľa škôlky 

pod kompetenciu manažérky upratovačiek), 

9 – nespolupráca na príprave rozpočtu na rok 2020 čo spôsobilo obci rozpočtové provizórium, 

10 – nečinnosť a nesplnenie uznesenia 165/12/2019 o predĺžení prenájmu na obecný priestor 

kde v nájme je pohostinstvo RED PUB – výpadok na nájme 3 mesiace cca 1500 €, 

11 – obec prišla pre dlhoročný súdny spor o prostriedky v exekúcií, poslanci nemajú istotu, že 

starosta postupoval správne, nakoľko najvyšší súd nevydal predbežné opatrenie do svojho 

rozhodnutia a neochránil tak tieto prostriedky, dodnes nevysvetlené, 

12 – zasahovanie do kompetencií stavebného úradu a stavebných konaní nad rámec zákona 

a zneužívanie stavebnej komisie na tieto účely. 

 

Poslanci nedostávajú adekvátne a požadované informácie od starostu obce. Na mailové 

požiadavky neprichádzajú odpovede. Mailová komunikácia s poslancami, je zasielaná 

starostom tretím stranám, čo spôsobuje obci nie len hanbu, ale aj škodu na výsledkoch jednaní. 

Poslanci na základe celkového stavu fungovania starostu v polovici volebného obdobia vážne 

zvažujú vyslovenie nedôvery starostovi obce a týmto poslednýkrát dávajú starostovi možnosť, 

aby prehodnotil svoje pôsobenie v službe občanom a uvedomil si, že byť starostom je poslanie 

a on musí pracovať v súlade so zákonmi. Obecný majetok, je majetok všetkých nás občanov 

Zálesia a preto s ním musí nakladať tak, aby nespôsoboval škody a dodržiaval všetky zákonné 

povinnosti. 

Ako poslanci sa zároveň zaväzujeme po splnení a odsúhlasení požiadaviek (medzi poslancami 

a starostom obce): 

1. Zoznam havarijných stavov v obci s vyčíslením nákladov na ich opravu a návrhom 

termínu opravy. 

2. ciele/plán činností do konca kalendárneho roka s detailom na ekonomickú stránku 

a časový harmonogram, 

3. ciele/plán činností na výhľadové roky s ekonomickými parametrami a termínmi 

plnenia. 

zaradiť bod prehodnotenie navýšenia platu starostu o nenárokovateľný „bonus“ na najbližšie 

obecné zastupiteľstvo. 

 

Podľa slov pána starostu 70% s povedaného nie je pravda o čom pán poslanec Vaško vie. Myslí 

si, že to vychádza zo stretnutia z pred týždňa, kde pán starosta povedal, že ku každému 

združeniu bude pristupovať rovnako a to podľa neho poslancom leží v žalúdku, nakoľko 

nepreferuje Atletiko Zálesie. Pán poslanec Vaško vysvetlil, že koná len to čo bolo povedané už 

na poslednom zastupiteľstve k nesplneniu požadovaných bodov.   

 

UZNESENIE č. 256/09/2020   

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

 

na základe zákona NR SR č. 320/2018 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon NR SR č. 

253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v 

znení  neskorších predpisov schvaľuje, že od 1.10.2020  patrí starostovi  obce Zálesie plat 
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vypočítaný z priemernej mzdy zamestnanca  v národnom hospodárstve  za predchádzajúci 

kalendárny rok vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky a 

násobku  koeficientu uvedeného v § 4 ods. 1 navýšený o 0%. 

Za:     6  Proti:  1  Zdržal sa:    0 poslancov   

 

Bod č. 23 Rôzne  

 

Pán starosta prečítal list, ktorý bol adresovaný pánovi poslancovi Milkovi ako odpoveď na jeho 

mail.  

 

Vážený pán poslanec Peter Milko, 

posielam Vám odpoveď na Váš email adresovaný mne, poslancom, zamestnancom OÚ a pani 

kontrolórke zo dňa 29. augusta 2020. 

Spočiatku som si myslel, že na túto primitívnu formu komunikácie nebudem reagovať, ale 

som presvedčený, že pohár už pretiekol a kultúra sa nemá nechať potopiť hulvátstvom. 

Dnes je to už niekoľko dní od Záleskej divadelnej púte, ktorá už desiatykrát úspešne oživila a 

osviežila našu obec. Desiatykrát Občianske združenie Naše Zálesíčko, za tradičnej podpory 

obce a mnohých angažovaných a aktívnych občanov ukázalo, že aj v malej obci sa 

s minimálnymi verejnými prostriedkami dajú zorganizovať veľké veci. Ako starosta, aj ako 

občan, si nesmierne vážim a cením ich entuziazmus, nasadenie, dobrovoľníctvo, ochotu a 

vytrvalosť. V Zálesí sa nám darí robiť niečo, čo nielen oživuje takým milým a príjemným 

spôsobom život v obci, ale aj priťahuje pozitívnu pozornosť mnohých návštevníkov, robí 

pozitívnu publicitu a v dobrom vyvoláva závisť mnohých. Namiesto obyčajných 

kolotočiarskych opíjačiek, tak bežných inde, Zálesie nastavuje vyššiu latku. Teším sa, že 

združenie a naša obec za to zožína všeobecné uznanie a obdiv mnohých.  

Som hrdý na to, že som ako starosta mohol podporiť túto akciu. Mrzí ma, že od Vás, ako 

člena miestneho zastupiteľstva, som sa dočkal namiesto slov uznania akurát primitívneho a 

vulgárneho ataku nie hodného člena miestneho zastupiteľstva. Som veľmi sklamaný Vašim 

neférovým, negatívnym a až nepriateľským prístupom k aktivitám Občianskeho združenia 

Naše Zálesíčko. Permanentne atakujete a brojíte proti tomuto združeniu. Združeniu, ktoré sa 

roky stará o rozvoj obce a jej pozitívnu propagáciu, a vďaka ktorému naša obec získala 

ocenenie Dobrovoľník roka z rúk prezidenta Slovenskej republiky. 

OZNZ organizuje desať rokov jeden z najúspešnejších kultúrnych festivalov na Slovensku, 

ktorý chvália a obdivujú významné osobnosti kultúrneho a spoločenského života zo 

Slovenska aj zahraničia. Bez členov a aktivistov združenia by v obci Zálesie nebola známa 

Záleská divadelná púť, ale ani krásny a občanmi veľmi využívaný park v strede obce. Obec 

by nemala kostol, po ktorom túžili občania desiatky rokov, nebol by mostík cez Bielu vodu do 

Ivanky pri Dunaji, ktorý využívajú občania a deti pri ceste k lekárovi, do úradov, základnej 

školy a pri rekreačných aktivitách a v neposlednom rade Záleský maják a Korzo Zálesie, ktoré 

je priestorom pre víkendové prechádzky občanov Zálesia a jeho návštevníkov. Členovia 

OZNZ pravidelne roky organizujú čistenie katastra obce od odpadu, ktorí tam vyvezú podlí 

ľudia od nás aj z okolia. Váš prístup ma prekvapuje o to viac, že OZNZ výrazne prispelo k 

vzniku futbalového klubu Atletiko Zálesie. 

Starosta obce nikdy v histórii nepotreboval povolenie od zastupiteľstva, aby obec bola 

spoluorganizátor ZDP. Nebolo tomu tak ani pri predchádzajúcich zastupiteľstvách a ani 

minulý rok, kedy už pracovalo súčasné zastupiteľstvo. Obec roky na chod ZDP prispieva 
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minimálne, prakticky všetky náklady nesie OZNZ. Tento rok sa Občianske združenie Naše 

Zálesíčko po neférovom prístupe poslancov k dotáciám dokonca vzdalo príspevku, a všetky 

náklady hradí z vlastných prostriedkov. Vrátane spomínanej elektrickej energie. Trápia Vás 

prostriedky v hodnote stovák eur na akciu, ale neriešite, že OZNZ alebo jej členovia 

a sympatizanti priniesli do obce približne 750 000 €, čo je bez mála ročný rozpočet obce 

Zálesie. Áno, stane sa, že pri akcii podobného rozsahu je čiastočne obmedzená doprava. Tento 

rok bol špecifický tým, že museli byť pre pandémiu prijaté špeciálne opatrenia. Všetko ale 

bolo riešené tak, aby bol dopad na občanov obce minimálny. Dokonca aj nedeľné dopoludnie 

zorganizovali spôsobom, aby občania, ktorí navštívili svätú omšu, mohli bezpečne prejsť cez 

časť parku, kde sa o niekoľko minút mala začať akcia.  

Pán poslanec, nie som kráľ obce, som len občanmi volený starosta. Snažím sa vykonávať svoj 

mandát najlepšie ako viem. Od svojho nástupu riešim zanedbané a roky neriešené problémy, 

ktoré mi nezávidia iní starostovia regiónu. Napriek všetkému sa snažím svoj mandát 

vykonávať férovo v zmysle zákonov a svojho sľubu. Určite som urobil aj chyby, ale 

nadväzujem na to dobré, čo sa vykonalo a robím všetko pre to, aby sa latka posúvala vyššie. 

Chcem, aby bol život v obci lepším pre všetkých jej občanov, a aby sme boli atraktívnou 

destináciou pre návštevníkov. Ako starosta som hrdý na všetky občianske iniciatívy, 

podporujem a budem podporovať ich činnosť – či už je to OZNZ, Atletiko Zálesie, DHZ 

Zálesie, OZ Spirituále a iné. Myslím, že podobný prístup by mali mať aj poslanci. Ak sa Vám 

zdá, že takto nekonám, využite svoje právomoci člena zastupiteľstva, namiesto toho, aby ste 

primitívnym a hulvátskym spôsobom atakovali všetkých, ktorí sa podieľali na organizácii 

úspešnej 10. Záleskej divadelnej púte, dupľom v tak rovnako ťažkom období pre kultúru aj 

šport. Práve čestný šport a kvalitná kultúra nás ruka v ruke učia férovému prístupu a 

morálnym hodnotám. 

S pozdravom 

Ing. Marián Perger 

starosta obce Zálesie 

 

P.S.  

S poľutovaním zverejňujem email od poslanca Petra Milka. Vo vulgárnych slovách som 

zmenil len dve písmenká za otázniky. 

„Vazeny pan starosta, 

 

Vazena pano kontrolorka, 

 

Vazeni pani poslanci. 

 

Dnes sa tvarime ze zdp nie je. Organizator sa hra ze dnes v sobotu sa nic nehra. 

Kur?a mna uz to nebavi, nerobte si z nas pi?u!!! 

Kto povolil tuto akciu?!? 

 

Starosta nemas povolene od nas zastupitelstva uzatvarat obec ani cerpat energiu elektriku. 

Znacenie, uzavavera komunikaciu maju OZNZ povolene od policie len na 30.8. Preco uz dne 

je obec obmedzena. 

Monteri od ZSE dnes potvrdili ze ich objednal starosta a montovali elektriku na put. 

Arogancia tohto zdruzenia uz prekracuje pre mna vsetko co som ochotnx akceptovat. 

 

Marian na zaklade coho!????? 
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Marian nie si kral obce a ja zajtra idem na policiu. 

 

S pozdravom 

 

Peter Milko 

 

 

Po prečítaní listu pánom starostom sa prihlásil o slovo pán poslanec Milko. Poďakoval pánovi 

starostovi za prečítanie, čím podľa slov pána poslanca potvrdil len to, koho v obci preferuje. 

Tiež sa vyjadril, že komu chcel sa aj ospravedlnil. Pán poslanec by bol rád, aby od dnešného 

dňa ľudia pána starostu nevolali starostom, ale predsedom občianskeho združenia Naše 

Zálesíčko. Pán poslanec Milko sa vyjadril, že on je tu za občanov a keď pán starosta napísal 

tento list nech odpíše na ďalších šesťdesiat, na ktoré nereagoval.  

 

 

 

Bod č. 24 Záver 

 

Pán starosta ukončil zasadanie. 

 

Koniec zasadnutia o 22:15. 
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  Ing. Marian Sollár.............................................................. 

 

         

 

          Ing. Marián Perger

                 starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 


